



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

THE SPEAKER
LE PRÉSIDENT

À noter que le texte français suit.

STATEMENT

Nomination of Senator Leo Housakos as Speaker of the Senate

Ottawa – May 4, 2015 – It is a pleasure today to offer Senator Leo Housakos the warmest of congratulations upon being named the new Speaker of the Senate.

Having served as Speaker *pro tempore* since last year under the late Senate Speaker Pierre Claude Nolin, Senator Housakos is already well versed in many of his new responsibilities and will be able to continue to build on the successes of his predecessors.

Senator Housakos is well known for his leadership in both the Canadian business community and within the Hellenic cultural community. These experiences, along with his time on various Senate committees, will serve him well in his new role.

I look forward to working with the new Senate Speaker and continuing the close and cooperative relationship between the two Chambers of Parliament.

Andrew Scheer, M.P.

- 30 -

Media information:

Heather Bradley

Director of Communications, Office of the Speaker of the House of Commons

Telephone: 613-995-7882 | E-mail: heather.bradley@parl.gc.ca

DÉCLARATION

Nomination du sénateur Leo Housakos en tant que Président du Sénat

Ottawa – Le 4 mai 2015 – C'est avec plaisir que j'offre aujourd'hui mes plus chaleureuses félicitations au sénateur Leo Housakos pour sa nomination en tant que nouveau Président du Sénat.

Ayant été Président par intérim depuis l'année dernière sous le Président du Sénat feu Pierre Claude Nolin, le sénateur Housakos connaît déjà très bien un grand nombre de ses nouvelles responsabilités et sera en mesure de poursuivre sur la lancée de ses prédécesseurs.

Le sénateur Housakos est reconnu pour son leadership tant dans le milieu des affaires canadien qu'auprès de la communauté culturelle hellénique. Ces expériences, ainsi que celles qu'il a acquises en siégeant à divers comités du Sénat, lui seront très utiles dans son nouveau rôle.

Je suis impatient de travailler avec le nouveau Président du Sénat et de continuer à cultiver la relation de proximité et de collaboration qui existe entre les deux chambres du Parlement.

Andrew Scheer, député

- 30 -

Renseignements aux médias :

Heather Bradley

Directrice des communications, Bureau du Président de la Chambre des communes

Téléphone : 613-995-7882 | Courriel : heather.bradley@parl.gc.ca